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 Informerades om Stadsbyggnadsnämndens beslut i 

ärendet  ”Redovisning av programsamråd och 

ställningstagande inför fortsatt planarbete för ny 

begravningsplats i Järva friområde”. 

 Idag har regeringens utredare överlämnat ett förslag i 

begravningsfrågor till ansvarig minister Stefan Attefall 

vid socialdepartementet. Utredaren föreslår att 

Stockholms och Tranås kommuner ska ingå i den 

gemensamma begravningsavgiften from år 2016, att 

metaller ska kunna återvinnas efter kremation och att 

andra begängelseformer ska kunna prövas för 

godkännande av regeringen. I frågan om nya 

begängelseformer föreslås Länsstyrelsen i Västra 

Götaland län ha ett särskilt beredningsansvar.  

 

§ 14 Övriga frågor 

 

Magnus Jarnling (MP) ställde frågan om Skogskyrkogårdens 

mur som vi vet skadas av träd både innanför och utanför 

murarna. Vilka träd har vi rådighet över och kan 

kyrkogårdsnämnden ta en större del av ansvaret? 

Pär Westin svarar att det är berörd stadsdelsförvaltning och 

trafikkontoret som har ansvaret utanför muren men att 

förvaltningen har en dialog med dessa i frågan. Någon utökat 

ansvarstagande från kyrkogårdsförvaltningen är inte aktuellt.  

 

Ordföranden avslutade mötet och tackade nämnd 

och förvaltning för verksamhetsåret och önskade en 

God Jul och ett Gott Nytt år och tillönskades 

detsamma av vice ordföranden och 

förvaltningschefen! 

 

 

 


